
Evropské konferenci Zákona

Učedníkům Dafa, kteří se zúčastňují Evropské konference Zákona: 

Zdravím vás!

Kultivace  učedníků  Dafa  není  jen  k tomu,  aby  dokončili  svoji  osobní  kultivaci. 
Zodpovědností učedníků Dafa, zodpovědností, kterou ti kultivující, kteří nesou titul „Učedník 
Dafa musejí naplnit, je spasení vnímajících bytostí. Doufám, že na konferenci Zákona shrnete 
to, co jste se naučili, a tak dokážete stále lépe naplnit přísahy a zodpovědnosti učedníků Dafa 
a činit se ještě lépe.

Na závěr bych rád popřál konferenci Zákona úplný úspěch.

Li Hongzhi
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